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Abstract (en)
[origin: US5437452A] PCT No. PCT/AT92/00004 Sec. 371 Date Jul. 22, 1993 Sec. 102(e) Date Jul. 22, 1993 PCT Filed Jan. 20, 1992 PCT Pub. No.
WO92/12773 PCT Pub. Date Aug. 6, 1992.The invention concerns a roulette bowl, in particular for the use in gambling casinos, having a roulette
wheel. According to the invention it is provided that the roulette wheel (4) carries a ring (5) having radially extending fins (10) that confine the fields
(32) and that the fins (10) confining the fields (32) are constructed in one single piece with the ring (5) that preferably is deepenedly inserted into a
recess of the roulette wheel (4) (FIG. 1).

Abstract (fr)
La présente invention se rapporte à une cuvette de roulette, en particulier pour l'utilisation dans des casinos, avec un plateau de roulette. Selon
l'invention il est prévu que le plateau de roulette (4) porte un anneau (5) avec des arêtes radiales (10) délimitant les cases (32), et que les arêtes
(10) délimitant les cases (32) ne forment qu'une seule pièce avec l'anneau (5) inséré de préférence en retrait dans un évidement du plateau de
roulette (4).
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